



Im Jahr 2006 wurde die Glashütte Eisch von Bundespräsident Horst Köhler als eines der innovativsten Unternehmen im deutschlandweiten Wettbewerb „Land der Ideen“ ausgezeichnet.

*Eisch was chosen as one of the most innovative businesses in Germany in the nationwide competition "Land of Ideas" under the auspices of the German President Mr. Horst Köhler.*

Im Jahr 2007 wurden die Gläser<sup>1</sup> von der "Canadian Gift & Tableware Association" zum Produkt des Jahres gewählt.

*The glasses<sup>2</sup> were chosen as "Product of the Year" by the Canadian Gift & Tableware Association in 2007.*

Seit 1995 wurde Eisch vom deutschen Fachhandel bereits zwölfmal als die Nummer 1 unter den Glasherstellern ausgezeichnet.

*Since 1995 Eisch has been voted twelve times as No. 1 Glass Producer by the German retailers.*

Das Culinary Institute of America nutzt die Gläser im Wine Spectator Restaurant, im Rudd Center sowie für die professionelle Ausbildung und für Events.

*The Culinary Institute of America is using the Glasses in the Wine Spectator Restaurant, in the Rudd Center as well as for education, studies and events.*



Ronn R. Wiegand  
Master of Wine & Master Sommelier  
"Bemerkenswert! Meinen Glückwunsch zu einem wirklich gelungenen Beitrag zum Genuss von Wein!"

*Ronn R. Wiegand  
Master of Wine & Master Sommelier  
"Remarkable! Congratulations on a real contribution to the enjoyment of wine!"*

Hong Kong Wine Club  
"Ich selbst bin der Ansicht, daß das Glas dem Geruch und dem Geschmack Harmonie gibt"

*Hong Kong Wine Club  
"I personally found that Sensis<sup>plus</sup> brings harmony to both flavor and taste."*

Robert Parker Event  
Erste öffentliche Präsentation der Gläser<sup>1</sup> bei der 25-Jahr-Feier des Robert Parker "Wine Advocate" am Culinary Institute of America in Kalifornien.

*Robert Parker Event  
First presentation of the Glasses<sup>2</sup> to the public at the 25th Anniversary Celebration of the Robert Parker "Wine Advocate" at the Culinary Institute of America, California.*

<sup>1</sup> Damals noch unter anderer Produktbezeichnung.

<sup>2</sup> At that time under a different product name.

Glashütte Valentín Eisch GmbH  
Am Steg 7  
94258 Frauenau, Germany  
Tel.: +49 (0) 99 26 / 18 9-0  
Fax.: +49 (0) 99 26 / 18 9-2 50  
E-mail: info@eisch.de  
www.eisch.de

Sensis<sup>plus</sup> Glass

Die Genuss-Klasse von Eisch.

Testen Sie den Sensis<sup>plus</sup> - Genuss!

Amaze your Senses with Eisch.

Experience Sensis<sup>plus</sup>!

Eisch  
GLASKULTUR

Eisch  
GLASKULTUR

